
LESSON 11: THE BUSH DYNASTY & THE BIRTH OF THE DEEP STATE

When The Who, What, Where, and How 

January 20, 
1981-January 
20,1989 

Ronald Reagan Became The 40th President of The United States. 

January 20, 
1981 George H. Bush Became Vice President of The United States Under Ronald Reagan 

 March 29, 
1981 

John Hinckley’s Brother, Scott was Scheduled to Have Dinner with His Close Friend, Neil Bush. 
He settled in the Denver area where he was friends with members of the family of John Hinckley 
Jr., who shot President Reagan. 

March 30, 
1981 

Assassination Attempt on Ronald Reagan 
 Bush's ambition to depart from Reagan's foreign policy and aid in the establishment of a one-
world government was the driving force behind the assassination of President Reagan. 
The Reagan assassination attempt involved two shooters, not one, and there is photographic and 
eyewitness proof of a second man standing on a balcony with a gun, who is clearly seen in the 
uncropped photographs. 

According to the government, there were five bullets, and the trajectory of the round that entered 
Reagan could not have originated from John Hinckley's crouching position. It's surprising that the 
government won't make any of the pictures available.   

Reagan's Vice President, George Bush, and Secretary of State Al Haig disagreed over who should 
oversee the nation's foreign policy. Poppy favored the "New World Order." Haig had the outmoded 
view that, as president, he should implement Reagan's foreign policy, even though it was more 
conservative than what Bush favored.  

There were two distinct executive orders on Reagan's desk. one appointing Haig as in charge of 
foreign policy, one giving Bush authority. 

Following a failed assassination attempt and three days in the hospital, Reagan returned and 
signed the order appointing George Bush to operate the machinery. 

 November 2, 
1984 

Anthony Fauci Became The 5th Director of The National Institute of Allergy and Infectious Diseases. 
In a 2020 interview with The Guardian, Fauci remarked, "My career and my identity has really been 
defined by HIV." He was one of the leading researchers during the AIDS epidemic in the early 1980s. 
In 1981, he and his team of researchers began looking for a vaccine or treatment for this novel 
virus, though they would meet a number of obstacles. In October 1988, protesters came to the 
National Institute of Allergy and Infectious Diseases. Fauci, who had become the institute's director 
in 1984, bore the brunt of the anger from the LGBTQ+ community who were largely ignored by the 
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government. You cannot patent a naturally occurring virus. AIDS has a patent number of 5676977. 
AZT was the treatment prescribed to treat AIDS and it was the cause of death. 

 March 15, 
1985 

US Embassy Meeting in Tegucigalpa. 
Meeting with William Barr, Mike Harari, Buddy Young, and Chip Tatum. Mr. Barr was an emissary 
of Vice President George H. Bush. This meeting was designed to set up future meetings for the 
Vice President. 

 March 24, 
1985 

Meeting At a Remote Resort in Costa Rica. 
A meeting was held with William Barr, Barry Seal, General Noriega, and Bill Clinton to discuss the 
loss of over $100 million dollars worth of drugs and cash that had been siphoned from the 
“Enterprise”. 
Either Seal, Clinton, or Noriega was to blame as the loss came from the Arkansas drop. 

 November 
1986                                                                                                                                                                                                                                                                        

The Iran–Contra Affair Was a Political Scandal in The United States That Came to Light in November 
1986. During the Reagan administration, senior administration officials secretly facilitated the sale 
of arms to Iran, the subject of an arms embargo. Some U.S. officials also hoped that the arms sales 
would secure the release of hostages and allow U.S. intelligence agencies to fund the Nicaraguan 
Contras. Under the Boland Amendment, further funding of the Contras by the government had 
been prohibited by Congress. 
 
Although the term “Iran-Contra” was initially coined to reference the scandal involving the 
Reagan Administration’s illegal selling of weapons to Iran to fund Contra terrorists in Nicaragua, 
the scandal is a bit more expansive than the name would suggest. It was later discovered that 
they had another source of funding for the Contras: crack cocaine. The Reagan Administration 
and the CIA hatched a plan to conspire with the Contras to smuggle cocaine from South America 
into the United States. They turned a blind eye to cocaine smuggling by the Contras and shielded 
the drug smugglers from investigations. Reagan’s officials in the White House, including Oliver 
North, began to nurture the cocaine smuggling and funnel the proceeds to the Contra army in 
Nicaragua. 
 
That Jeb Bush was a pot dealer at Andover is beyond dispute, but there is also some evidence 
that Jeb dabbled in cocaine both as a dealer and user. Legendary CIA drug smuggler and pilot 
Barry Seal claimed to his Miami lawyer Richard Sharpstein that he had orchestrated an elaborate 
sting at the Opa-Locka airport in which the DEA got videotape of Jeb and his brother George W. 
Bush bringing a kilo into Florida for resale. Supposedly Seal, who was deeply involved in the 
trafficking of cocaine into the United States through rural airstrips in Louisiana, Texas, and Arkansas, 
threatened to expose the Bushes’ role in the drug trafficking unless then-vice President George H. 
W. Bush got the IRS, who were pursuing Seal over his vast drug profits, off his back. 
 
While I have been unable to prove this allegation, I did learn something even more incredible. The 
FAA ownership records of the turboprop King Air 200, which Seal used in the CIA effort to import 
drugs into the United States in order to sell them to raise cash to finance the Nicaraguan contras, 
show that the plane was subsequently purchased by the state of Texas, where it was used by 
Governor George W. Bush. Because the Barry Seal saga has more to do with George H. W. Bush 
than Jeb, we will explore it later.30 Legendary CIA operative Chip Tatum also claimed Jeb Bush 
was deeply involved with the CIA-led operation to traffic cocaine into the United States and sell it 
to raise money to fund the Nicaragua Contras after the US Congress cut off funding in the Boland 
Amendment. Tatum claimed Arkansas governor Bill Clinton was in on the operation which Col. 
Oliver North ran. 

 November 
14, 1986 

The National Childhood Vaccine Injury Act (NCVIA) Of 1986 (42 U.S.C. §§ 300aa-1 To 300aa-34) 
Was Signed into Law By United States President Ronald Reagan As Part Of A Larger Health Bill. 

 January 17, 
1989 

Cleveland Elementary School Shooting (Stockton, CA), Five Were Killed And 30 Wounded by A 
Man with A Semi-Automatic Weapon. 

 January 20, 
1989 

George Herbert Walker Bush Became The 41st President of The United States. 
Poppy defeats Michael Dukakis winning 79% of the electoral and 53% of the popular vote. At his 
campaign nominating event, he uttered the words, “Read my lips: no new taxes”. 
In his Inaugural Address, he spoke about, “A Thousand Points of Light”. Later, A Thousand Points of 
Light formed the name of a private, non-profit organization launched by Bush to support 
volunteerism. 
 
“One of the global centers of Satanism is the Castle of Darkness, the Chateau des Amerois or 
Castle of Kings in Belgium, near the appropriately named village of Muno Bel. The castle is close 



to the French border and some 20 kilometers from Luxemburg. It is protected from view by thick 
forests and guards keep out the curious. On the grounds is a cathedral with a dome containing 
1,000 lights. When President George Bush talked of 1,000 points of light, he was speaking in code 
about this place of initiation for the highest initiates of the Satanic pyramid. In this Satanic cathedral 
is the throne of the high priestess of the upper hierarchy a position known as the Queen Mother." 
Every day apparently, a child is sacrificed in the basement." Ceremonies are performed here to 
the Satanic ‘goddess’ known as Lilith, a demon in the Hebrew Cabala.” 
 
An affidavit by Jes Anthony Levy, the son of Anton Levy, Founder of the Satanic Church, spoke 
about Kimball Cherokee Castle in Sedalia Colorado where the Bushes were involved in Human 
Satanic Sacrifices. 

 March 14, 
1989 

Temporary Ban on Import of Semi-Automatic Rifles Announced By Bureau Of Alcohol, Tobacco, & 
Firearms. 

 March 24, 
1989 

The Exxon Valdez Oil Spill. 
If you go back and look at the coverage, in the days following the first reports that the Exxon 
supertanker's hull had ruptured on Bligh Reef, spilling more than 10 million gallons of oil into the 
pristine Prince William Sound, a gusher that ended up covering 11,000 square miles of ocean, you'll 
see that Bush was mostly a non-player in that unfolding drama, which quickly became the worst 
environmental disaster in U.S. history. Bush barely even warranted mention during the blanket news 
coverage. 

 June 29, 1989 

Male Prostitution, Call Boy Ring Investigation into VP George H. Bush. 
The alleged leader of what authorities have called the largest male prostitution operation in the 
Washington area surrendered to federal agents yesterday and pleaded not guilty to racketeering 
charges that have been filed against him and three alleged accomplices. Henry W. Vinson, 29, of 
Williamson, W.Va., a coal miner’s son accused of setting up the homosexual escort service, was 
arraigned in U.S. District Court here yesterday afternoon after turning himself in to Secret Service 
agents . . . At a news conference after the arraignment, [U.S. Attorney Jay] Stephens said the 
investigation into the alleged prostitution ring “is concluded” and that the indictment, which was 
unsealed yesterday, focused on those who allegedly set up the ring rather than on clients who 
reportedly patronized it. Asked about earlier reports that some of those clients included high-level 
officials in the Reagan and Bush administrations, Stephens said the investigation had not revealed 
“additional conduct which suggests criminal conduct on behalf of other people.” . . . The Vinson 
case provoked additional notice after The Washington Times published reports last summer 
suggesting that the alleged prostitution ring had been patronized by government officials. The 
Times named as clients several low-level government employees and Craig J. Spence, a 
Washington lobbyist and party-giver who, the paper said, took friends and prostitutes on late-night 
tours of the White House. Spence was found dead in a Boston hotel room last fall, and authorities 
ruled his death a suicide . . . To date, however, investigators have disclosed no evidence linking 
any high-level government official to the escort service. 

 July 7, 1989 The Administration Bans the Import Of 43 Types of Semi-Automatic Weapons (But Does Not Affect 
Domestic Manufacturers.) 

 July 7, 1989 

The Creation of FIVE STAR TRUST In the Isle of Man in Nevis, West Indies.  
During the tenure of Richard Helms as Director of the Central Intelligence Agency, decisions were 
made to draft a blueprint and put in motion a plan by which the CIA could have as much funds 
as, and when needed, without the knowledge of Congress. This would accomplish the dual 
purpose of carrying out clandestine and covert operations without the “clearance” of Congress, 
as well as avoid the necessity of having to request any extra funds, and thus, divulging the workings 
of any covert operations in progress or planned. 

 July 7, 1989 

Top Secret, Full FBI Report Released to Senator Edward Kennedy on the “Japanese/Singapore/New 
Zealand/Kentucky” Connection.  
It inadvertently revealed the existence of a clandestine group of five individuals called the “Gang 
of Five” created in 1966 This team of five people: General Edward Landsdale, William Colby, 
George Bush, Richard Armitage, and Lt. Col. Robert Ferrera, would enter the drug smuggling 
business in a total and complete fashion in what was called Eagle II. Bush was tasked with handling 
all the shipping of the drugs under forged waybills and handling all the opium from China. 
After the puppet of the CIA, Prime Minister of Japan, Kakuei Tanaka was found with his hands in 
the cookie jar making money on the side in the scandal involving Lockheed Aircraft, Tanaka was 
forced to resign. This was too close to all being made public so Helms who had strong relationships 
with the real capital of the world, The Rothschilds, so Helms had Bush terminate Eagle II and wash 
away any traces. 



 June 26, 1990 Bush Reversed The “No New Taxes” Pledge with His Statement on Financial Budget Negotiations. 

 July 1990 

George H. Bush’s Administration Supplied Saddam Hussein with The Majority of His Military 
Armaments, Chemical Weapons, And Biological Agents Weeks Prior To Iraq’s Invasion Of Kuwait. 
Tanox Biological Systems was co-owned by Bush’s Secretary of State James Baker III. TBS made 
some of the vaccines used to poison our military (Gulf War Syndrome.) Some of the biological 
agents supplied to Iraq included Anthrax and West Nile Virus. 
 
Tanox collaborated with Baylor University College where George H. Bush served in an official 
capacity concerning Mycoplasma infections and related vaccinations. Tanox was also closely 
linked to Dr. Shyh-Ching Lo, who, underemployment by The Armed Forces Institute of Pathology, 
isolated and patented a “Pathogenic Mycoplasma” originally taken from an AIDS patient, that 
somehow contaminated many of the vaccines given to allied military personnel traveling to the 
Middle East in lieu of “Operation Desert Storm.” Only the French soldiers who did not receive the 
American-made vaccines did not develop GWS during this earlier war with Iraq. 
 
Bush was a major shareholder in Tanox Biosystems of Houston. 

 August 2, 
1990 

Iraq Invades Kuwait.  
On 2 August 1990, Iraq invaded neighboring Kuwait and fully occupied the country within two 
days. Initially, Iraq ran the occupied territory under a puppet government known as the "Republic 
of Kuwait" before proceeding with an outright annexation in which Kuwaiti sovereign territory was 
split, with the "Saddam Yat al-Mitla' District" being carved out of the country's northern portion and 
the "Kuwait Governorate" covering the rest. Varying speculations have been made regarding the 
true intents behind the Iraqi invasion, most notably including Iraq's inability to repay the debt of 
more than US$14 billion that it had borrowed from Kuwait to finance its military efforts during the 
Iran–Iraq War. Kuwait's demands for repayment were coupled with its surge in petroleum 
production levels, which kept revenues down for Iraq and further weakened its economic 
prospects; Throughout much of the 1980s, Kuwait's oil production was above its mandatory quota 
under OPEC, which kept international oil prices down. Iraq interpreted the Kuwaiti refusal to 
decrease oil production as an act of aggression towards the Iraqi economy, leading up to the 
hostilities. The invasion of Kuwait was immediately met with international condemnation, including 
in Resolution 660 by the United Nations Security Council (UNSC), which unanimously imposed 
economic sanctions against Iraq in Resolution 661. British Prime Minister Margaret Thatcher and 
American President George H. W. Bush deployed troops and equipment into Saudi Arabia and 
openly urged other countries to send their own forces to the scene. In response to the joint call, an 
array of countries joined the American-led coalition, forming the largest military alliance since 
World War II. The bulk of the coalition's military power was from the United States, with Saudi Arabia, 
the United Kingdom, and Egypt as the largest lead-up contributors, in that order; Saudi Arabia and 
the Kuwaiti government-in-exile paid around US$32 billion of the US$60 billion cost to mobilize the 
coalition against Iraq. 

 January 1991 

The Gulf War began. 
The Gulf War was an armed conflict between Iraq and a 42-country coalition led by the United 
States. The coalition's efforts against Iraq were carried out in two key phases: Operation Desert 
Shield, which marked the military buildup from August 1990 to January 1991; and Operation Desert 
Storm, which began with the aerial bombing campaign against Iraq on 17 January 1991 and 
ended with the American-led Liberation of Kuwait on 28 February 1991. 

 April 18, 1991 

Neil Bush Savings and Loan Scandal. 
Neil stole millions from Silverado Savings and Loan. Bush was a member of the board of directors 
of Denver-based Silverado Savings and Loan from 1985 to 1988 during the S&L crisis of the 1980s. 
Since his father George H. W. Bush was Vice President of the United States, his role in Silverado's 
failure was a focal point of publicity. 
 
The U.S. Office of Thrift Supervision investigated Silverado's failure and determined that Bush had 
engaged in numerous "breaches of his fiduciary duties involving multiple conflicts of interest." 
Although Bush was not indicted on criminal charges, a civil action was brought against him and 
the other Silverado directors by the Federal Deposit Insurance Corporation; it was eventually 
settled out of court, with Bush paying $50,000 as part of the settlement 

 June 12, 1992 Poppy Signs the Framework Convention on Climate Change. 

 November 
19, 1992 George H. Bush’s Mother, Dorothy Walker dies. 



 December 
17, 1992 

U.S. President George H. W. Bush, Mexican President Carlos Salinas de Gortari, and Canadian Prime 
Minister Brian Mulroney signed the North American Free Trade Agreement (NAFTA).  GWB’s brother 
Jeb Bush, former governor of the Sunshine State was a buddy of Raul Salinas de Gortari who had 
ties to Mexico’s Drug-lord Juan Garcia Abrego. 
                                                                                                                                                                                                                    
George H. W. Bush developed close personal ties with Carlos Salinas de Gortari (former president 
of Mexico) and his dad Raul Salinas Lozano who, according to the Dallas Morning News (February 
27, 1997) was “a leading figure in narcotics dealings that also involved his son, Raul Salinas de 
Gortari…  And Raul was an intimo amigo of Jeb Bush, (former Governor of Florida) and the brother 
of George W., Bush. 
 
George H. W. Bush Senior was fully aware when he signed onto NAFTA of the links of the Salinas 
presidency to the drug lords. 

 
January 20, 
1993-January 
20, 2001 

William Jefferson Clinton became the 42nd President of the United States. 

 

January 17, 
1995 – 
December 
21, 2000 

George W. Bush Became The 46th Governor of Texas 

 June 25, 1996 

A Terrorist Attack on The Khobar Towers 
At about 9:30 pm in the evening, a huge explosion rocked the barracks for the United States Air 
Force 4404 Provisional Wing in Khobar, Saudi Arabia. The blast from a truck bomb was so massive 
it was felt in Bahrain 20 miles away. Nineteen American airmen were killed and 498 people were 
wounded, most of them Saudis and foreign guest workers in nearby buildings next to the parking 
lot where the bomb exploded. 
 
The terrorist attack on the Khobar Towers was the bloodiest attack on America between the Beirut 
Marine barracks disaster in 1983 and September 11, 2001. Its legacy still haunts Washington’s 
relations with Iran. Guess who was awarded the contract to rebuild, the Bin Ladens. 

 January 5, 
1999 

John Ellis “Jeb” Bush Is Elected 43rd Governor of Florida 
Florida governors have more control over how state pensions are managed and how that money 
is invested than their counterparts in most states. Jeb made use of this influence by using the fund 
as a political piggy bank and investing the money in financial companies whose CEOs supported 
his brother's presidential candidacy. 
 
Of the total, 250 million dollars went to the Carlyle Group, a private equity firm that Poppy works 
for. Records show that Lehman Brothers was given control of $250 million in pension funds for Florida 
police, teachers, and firefighters in 2005 and 2006. George H. Walker IV, Bush's cousin, managed 
the alternative investments branch of Goldman Sachs, which received $150 million. Lehman made 
nearly $5 million in fees on Bush's deals alone, making him very profitable for the company. Lehman 
also secured new contracts to look after an extra $1.2 billion of Florida's funds. 
 
When Bush left office in 2007, Lehman quickly hired him at a rate of $1.3 million a year. Florida 
continued to send money to Lehman who used it to buy up increasingly risky products. This 
included hundreds of millions of dollars of toxic, mortgage-backed securities. The securities 
defaulted within months, eventually costing the state of Florida more than $1 billion. 
 
Jeb denied having played a role in Lehman's toxic securities.  

 November 
1999 

The 1933 Bankruptcy Is Paid Off and All Assets Are to Be Returned to These United States. 
Supposedly Russell J. Gould discovered a glitch in paperwork back before 1999. It was a postal 
contract made before 1776 with the British government that would've allowed a quiet takeover of 
America by the British when the postal contract ran out of time. It all ties into a grammatical syntax 
that basically negates EVERY contract ever through improper verbiage. 
 
Now supposedly he tried to alert people to the contract expiration, but nobody listened. So, when 
the contract's time was up, he went to a tiny post office in Washington DC, and captured the flag 
in the name of America. He then brought the flag to the UN and claimed America and basically 
became the Commander in Chief at that point. 



 November 
2000 

Jeb Bush's Son, John Ellis Jr. (16) Busted by Police for Having Had Sex with A Bare-To-The-Waist 
17-Year-Old Girl In A Jeep Cherokee Parked At A Tallahassee Shopping Mall. 

 





George H.W. Bush knew the family of the man who shot Bush’s then-boss Ronald Reagan, in 1981. With the shooter
now freed, it’s time, finally, to take a closer look.

Why did George H.W. Bush and his cabinet determine that John W. Hinckley Jr. — the man who in 1981 tried to kill
the newly inaugurated President Ronald Reagan — was a lone nut, and no conspiracy, foreign or domestic, was
involved? How did they arrive at this conclusion just five hours after the shooting, without any thorough
examination?

And why won’t the Federal Bureau of Investigation release its documents on the shooter?

Hinckley, who was released from a federal psychiatric facility on August 5 after 35 years, remains a mystery, and
that’s the way the government prefers it. Among the documents the Bureau withholds are those that reveal
organizations linked to him — and the names of his associates.

One noteworthy individual will not even acknowledge knowing of Hinckley beforehand, someone associated with
the shooter’s family, and an even longer history of dissociation — George H.W. Bush.

Most Americans have never heard about this — and even those who have will be intrigued by some little-known
aspects. One is the rather unique way the Bush clan has dealt with or sought to dismiss such peculiar situations —
and this is hardly the only one in which the family has been enmeshed.

Here’s an amazing example: Bush Senior, known to family and friends as “Poppy,” claimed he could not
remember where he was when he heard that President John F. Kennedy had been shot. I discovered a good reason
why he should have remembered — because he, himself, had been in Dallas that morning.

I learned this while researching the Bush dynasty for what would become the book Family of Secrets. I came upon
one odd “coincidence” after another, weird ones that would make anyone’s eyebrows soar.

I also saw an FBI memo showing that the man who would later become Bush 41 had secretly called the FBI shortly
after the shooting of President Kennedy with information on a man he said might be involved. It turned out that not
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only was the man not involved, but that Bush knew him personally — and even, via a subordinate, gave the man an
alibi.

Too weird.

I also learned that Poppy Bush was a longtime acquaintance/friend of George de Mohrenschildt, the mysterious
Russian “baron” who was perhaps the closest person to Lee Harvey Oswald in the year before Kennedy’s death.

Imagine my interest when I learned of de Mohrenschildt’s connections to American intelligence — and then that
Bush Senior himself had covertly served the CIA for decades before being named CIA director as a purported
“outsider” in 1976.

Indeed, he’d been secretly mucking around with the spy agency before, during, and after Kennedy was killed.

The CIA, of course, was later revealed by the Senate’s Church Committee investigation to be in the business of
arranging the removal — or even the murder — of  national leaders in various parts of the world.

Imagine my fascination, then, to learn that John Hinckley Jr., the man who shot and nearly killed President Ronald
Reagan in 1981 — an attempt which, if successful, would have resulted in then-Vice President George H.W. Bush
moving up to the top spot — was none other than a friend of the Bush family.

How strange is that? So strange that it literally caused NBC News’s anchor John Chancellor’s eyebrows to arch as he
reported the curious connection.

The story was broken by the now-defunct Houston Post, and then picked up briefly by the AP and UPI wire services,
and some newspapers, plus Newsweek.

Then it vanished without a trace or further inquiry or comment in the mainstream media.

The story was so baffling and off-putting that even I, in writing Family of Secrets more than a quarter-century
later, did not mention it. I was preparing to publish a book with so many shocking elements that the publisher and I
worried about whether the mainstream media would even dare cover it, or review it fairly; in that context, the
Hinckley-Bush connection seemed one provocation too far.

***

Fast forward to early August of this year, when news came that a federal judge had ordered John Hinckley released
from captivity. Hinckley had already been granted partial freedoms over the years, including extended stays with his
family outside the mental facility where he has been incarcerated. But now he is effectively “out,” albeit with some
supervision.

Word of Hinckley’s release was met with pregnant silence, including from entities and individuals that bray about
“law and order” — who routinely support jail time with no possibility of parole for all manner of individuals,
particularly the poor and the unconnected.

https://en.wikipedia.org/wiki/Church_Committee


Neither description, of course, fits Hinckley.

The Hinckleys and the Bushes have been friendly for decades, going back to the days when both families set down
stakes in the dusty town of Midland, Texas, a magnet for the children of wealthy, East Coast families seeking to cash
in on the oil boom.

The Hinckleys were donors to Poppy Bush’s political campaigns over the years, and they gave to support the first,
unsuccessful bid for Congress of the young George W. Bush, in 1978. The families lived close to each other, they
socialized; I saw indications that, at one point, they may have shared the same lawyer.

Even more strangely, Neil Bush, son of the vice president, was scheduled to have dinner with Hinckley’s brother,
Scott, the day after the shooting.

The shooting took place on Monday, March 30, 1981. Neil and his wife, Sharon, were to have dinner with a
girlfriend of hers who brought along Scott Hinckley as her date. Scott had supposedly been invited to round out the
foursome.

Neil and his wife, and Scott, all lived in Denver at the time. Scott’s father’s oil company, Vanderbilt Oil, had its
headquarters in Denver at that time. Scott was a company vice president.

Meanwhile, the shooter, John W. Hinckley Jr., lived from time to time with his family in a small town outside
Denver. In fact, at the time he shot Reagan, he was living with his parents.

This put Neil Bush, the senior Hinckleys, Scott Hinckley, and would-be presidential assassin John W. Hinckley Jr. in
close quarters over an extended period.

Neil might reasonably have been aware that John Jr. was having serious problems, and was in psychiatric care. And
— given the Bush family’s politically-driven strategy of tracking and staying in touch with huge numbers of family
friends and acquaintances, plus a fondness for sharing the doings of their network among themselves — the
probability that Neil would have relayed to his parents John Jr.’s mental problems, and psychiatric treatments, is not
remote.

In the fall of 1980, Hinckley was arrested at Nashville airport carrying three guns on the very day that then-president
Jimmy Carter arrived in that city. (He is believed to have been stalking Carter, against whom the Reagan-Bush ticket
was locked in combat) He was neither fingerprinted nor charged.

Notwithstanding the commonness of guns in Tennessee, once he was in custody, nobody seems to have discovered
his troubled background and psychiatric problems or expressed any concern that a gun-toting non-local was arriving
in the same city at the same time as the president.

(It’s interesting to note that just as Hinckley stalked candidates of both parties with widely differing political
philosophies, authorities claimed that Lee Harvey Oswald took shots not only at President Kennedy, but also at
General Edwin Walker, a Kennedy nemesis on the hard right.)



In late 1980 and early 1981, Hinckley was also stalking the actress Jodie Foster. He said that he had been hearing
“voices” in his head — and became convinced that he and Foster had a special bond.

Interestingly, notes by Hinckley describing a conspiracy to assassinate a president were found in a search of his
prison cell, according to Breaking Points, a memoir written by his parents. They said the notes referred only to “an
imaginary conspiracy” and his lawyers dismissed them as far-fetched. They have never surfaced publicly.

The FBI declined to release 22 pages of documents that included the names of  associates and organizations linked to
Hinckley, and details of his finances..

A jury bought the story that the Hinckley case was strictly one of a deranged individual obsessed with an actress and
he was found guilty and packed off to the Washington-area St. Elizabeth’s mental hospital — an institution with a
fascinating history of involvement with the CIA’s MK-ULTRA program, which focused on mind control experiments
— and efforts to study the possibility of “programming” killers. Psychiatrists played a crucial role in recruiting
subjects for these experiments. (Documents on Hinckley’s psychiatric records are among those kept secret.)

Congressional hearings in the 1970s revealed the existence of MK-ULTRA and these mind-control programs. Five
years before the Reagan shooting, at the time of those hearings, the new CIA director was…. Poppy Bush.

John Hinckley Sr. (“Jack” Hinckley) was deeply involved with World Vision, a nonprofit humanitarian organization
that receives heavy funding from USAID, the government organ that has historically been closely associated with
the Central Intelligence Agency. He was close with the head of World Vision’s ministries, a former State Department
official who worked, among other things, as an adviser in Vietnam.

Interestingly, another “lone nut” who changed the global landscape, Mark David Chapman, who shot and killed John
Lennon, had been an employee of World Vision.

***

Vice President Bush seems never to have personally commented on his connections with the Hinckleys. In a typical
non-response — which I noted in Family of Secrets is a Bush family tactic in dealing with sensitive information — a
Bush aide, press secretary Peter Teeley, told a UPI reporter the day after the arrest: “I don’t know a damn thing about
it. All I know is what you’re telling me.”

Of course, the issue was not what the British-born Teeley knew, it was what his boss knew. Asked whether Bush had
mentioned knowing the Hinckleys, Teeley replied that the veep “made no mention of it whatsoever.” So there we
have it: no actual comment from Poppy Bush himself.

Neil Bush, at a press conference the day after the shooting, did admit to one connection with the Hinckleys: he
mentioned, in passing, that Scott Hinckley had also been at his house a couple of months earlier, at his surprise
birthday party. Ostensibly he was there as the “date” of the same “close” female friend who was scheduled to dine
with the Bushes the day after the shooting.



The apparent use of the woman friend of Sharon Bush to explain any connection between the families, despite an
already existing direct connection between the families, warranted more attention.

This was again a typical pattern I had noted with the Bushes: stress another person, in this case, the female friend, as
if she were the only connection between the Bushes and the Hinckleys, thereby diverting attention from the central
fact: the Bushes and Hinckleys were themselves longtime friends. (Neil did claim he had never met the gunman or
the gunman’s father — a claim that would be hard to disprove — and that would in any case hardly matter given the
family-to-family connections.)

In any event, no evidence has ever surfaced that any of the Bushes were so much as questioned about their
relationship to the Hinckleys by the FBI, Secret Service, or any other entity, and no investigation, informal or formal,
appears to have taken place.

Meanwhile, the media’s focus was on the highly unpopular Secretary of State, Alexander Haig, whose statement that
“I’m in charge here” in the minutes after Reagan’s shooting was turned into a meme that is remembered to this day,
despite the fact that Haig had merely stated that he was in charge as the third in succession, “pending the return of
the vice president and in close touch with him.”

Thus, the Haig story became a sensation, and successfully distracted just about everyone from the weird Bush-
Hinckley connection.

Poppy would have become president if Reagan died, rather than waiting eight long years. He had engaged in a bitter
primary campaign against Reagan, who then surprised many people by taking Bush as his running mate. (Richard
Nixon, once asked by an aide why he took such an unappealing and unpopular figure as Spiro Agnew as his vice
president, reportedly answered, “assassination insurance.” It’s interesting to note that George H.W. Bush similarly
chose Dan Quayle, a figure widely considered a “lightweight” ill suited to the presidency, as his running mate.)

In any case, although Reagan survived, Bush for a time served as de facto president — and after Reagan’s
resumption of “power,” Bush remained an astonishingly influential vice president, to many, the real power in the
country in many respects ever after.

http://whowhatwhy.org/wp-content/uploads/2016/08/1-5.jpg


***

Around the time of the shooting of Kennedy in Dallas, the Hinckleys were operating out of Dallas, with offices in
the Republic Bank Building, a tower which housed many entities and individuals connected by varying degrees to
intelligence activity, including the offices of the mysterious Russian “baron” George de Mohrenschildt (an old friend
of George H.W. Bush), who was perhaps the principal influence in the life of Lee Harvey Oswald in the year leading
up to the shooting of Kennedy.

In 1978, not long before Poppy Bush’s presidential bid, his son George W. was making his first bid for elective office
(with donations from the Hinckley clan). Neil Bush was W’s campaign manager, living in the city of Lubbock.

Another person living there at that time was… John Hinckley Jr. Asked about that by a newspaper reporter, W.
commented that it was “conceivable” Neil would have met Hinckley during that period.

As for himself, W. said at the time, “It’s certainly conceivable that I met him or might have been introduced to him. I
don’t recognize his face from the brief, kind of distorted thing they had on TV and the name doesn’t ring any bells. I
know he wasn’t on our staff. I could check our volunteer rolls.”

Was there any follow-up? Did Bush ever seek to learn more about Hinckley or explain what ways they were or were
not acquainted? Not that I can find.

And then there is this: The very day that Reagan was shot, the Reagan-Bush Department of Energy notified the
Hinckley family at Vanderbilt oil that the government might be forced to penalize the family business to the tune of
$2 million. (AP, April 1, 1981) Was Scott coming to dinner with Neil to try to sort it out? Whatever happened, after
John Hinckley shot Reagan, the penalty never materialized.

Neil never did provide a more satisfying explanation of why the shooter’s brother was coming to his house for
dinner than that he was filling in as a date for a friend of his wife’s. But who had suggested the dinner in the first
place, and who had recommended Scott be one of the foursome? That remains murky.

As for the shooter, here’s what Neil said about whether he knew or had met him: “I have no idea,” he said. “I don’t
recognize any pictures of him. I just wish I could see a better picture of him.”

***

In a memoir, Bush aide Chase Untermyer, who accompanied Bush to the unveiling, writes:

I washed up and went to bed for a nap before writing this entry. Around 1:30, I was awakened by a call from Art
Wiese of the Houston Post. Art related the possibility that Neil Bush (the VP’s son) may be acquainted with the
alleged assailant, John W. Hinckley Jr. Neil and Sharon do know Hinckley’s brother (in Denver) and were
planning to have dinner with them tomorrow night. The Hinckleys are a prosperous family, and John Sr. may
have been a Bush contributor. Art wanted to know if this connection was known by GB…

As Art pointed out, even a slight Bush connection in this shooting could set off the conspiracy freaks.”….



“What’s up?” GB asked, seeing us all there.

“Did you talk to Neil last night?” Pete asked as we entered the West Basement.

“No; is it about this guy?”

“Yes.”

“Jesus.”

We all went into the VP’s office, where Pete related the story that Wiese had been working on and which was
being played big in Houston and over the wires. GB appeared only mildly concerned, so little in fact that he
didn’t think to call Barbara or ask any of us to do so.

This should have been one of the most investigated, most heavily reported stories for years after. Certainly, in
contrast to the email scandal, Benghazi, Travelgate, and other complex and somewhat esoteric matters that became
media rages, lasting on and on and dominating the public conversation, this peculiar Hinckley matter — which by
any measure passes all the tests for something worthy of interest by law enforcement — just vanished.

Even when Neil Bush’s involvement in the massive Savings and Loan collapses that dominated headlines in the
1980s was widely reported, no mention was made of the fascinating Bush-Hinckley connection.

To sum up: John W. Hinckley’s brother attends a surprise birthday party at Neil Bush’s house in a period when John
Hinckley was suffering serious mental problems. The government exerts financial pressure on the Hinckley family
business. Hinckley shoots President Reagan, nearly making Neil Bush’s father the president. The financial pressure
on the Hinckleys disappears, George H.W. Bush is in charge of the “investigation” of the shooting, the Hinckleys
chalk it all up to their son’s demons, everyone focuses on Jodie Foster, and that’s the end of that.

Coincidence? Sure. Anything, after all, is possible.

Related front page panorama photo credit: Adapted by WhoWhatWhy from Neil Bush (Reagan Library) and John
Hinckley (FBI / Wikimedia)

https://reaganlibrary.archives.gov/archives/photographs/large/C19710-2.jpg
https://upload.wikimedia.org/wikipedia/commons/4/49/John_Hinckley_Jr._FBI_Mugshot.jpg


AIDS caused by con tam in ated 
Hepat itus  B vaccin e: Dr  Judy 
Mikovits  
 

by Alexandra Bruce 

htps://cairnsnews.org/2021/01/15/aids-caused-by-contaminated-hepa�tus-b-vaccine-dr-judy-mikovits/ 

 

Dr Judy Mikovits, top-level molecular virologist and author of ‘Plague of Corrup�on: Restoring Faith in 
the Promise of Science’ joins Lucas Alexander on the Age of Truth YouTube channel. Mikovits worked at 
the Na�onal Ins�tutes of Health under Anthony Fauci for decades, who she says stole her proprietary 
research not once, but twice. 

 

Since the very beginning of the COVID-19 psyop, Mikovits has been speaking out against the official 
narra�ve that has triggered the global lockdowns and economic collapse, calling it a “plandemic”, 
orchestrated by agents of Big Pharma. 

 

She first crossed paths with Anthony Fauci in 1980, when she worked at NIH at the Na�onal Cancer 
Ins�tute, where she collaborated with Dr Frank Rusce� and helped him replicate the work of French 
virologist, Luc Montagnier to isolate the HIV virus. Fauci, who was her boss delayed publica�on of their 
paper for 6 months to let his protégé, Robert Gallo replicate, publish and take credit for their work. 

 

She says the delay allowed AIDS to spread around the globe, which in turn helped Fauci get promoted in 
1984 to Director of the Na�onal Ins�tute of Allergy and Infec�ous Diseases, where he remains to this 
day. 

 

In 2006, Dr Mikovits became director of Whitemore Peterson Ins�tute for Neuro-Immune Disease, 
collabora�ng again with Dr Rusce� to search for the cause of Chronic Fa�gue Syndrome (CFS). She 
discovered that 67% of women with CFS carried a virus—called Xenotropic Murine Leukemia-Related 
Virus (XMRV), which only appeared in 4% of healthy women. 

 



XMRV is associated with prostate, breast, ovarian cancers, leukemia, and mul�ple myeloma. Many 
women with XMRV have given birth to children with au�sm. Mikovits and Rusce� published their 
findings in 2009. 

 

In 2011, their research strongly indicated that the highly-infec�ous XMRV virus was present in the MMR 
and Polio vaccines given to American children and in the Japanese Encephali�s vaccines given to US 
military personnel. 

 

Mikovits says, “We recognized that this mouse retrovirus was causing an alarming na�onal health crisis. 
That is, the blood supply and the vaccines were heavily-contaminated with mouse viruses of many 
strains.” 

 

US doctor direc�ng Covid response, Anthony Fauci is a total fraud 

 

Before she could warn the public, Fauci used his power to silence her. When she refused, Dr Fauci 
stepped in and ordered all her computers and notebooks confiscated and he orchestrated the retrac�on 
of their science paper. He then removed all of Mikovits’ funding and prevented her from ge�ng a job in 
government research from 2012 forward. 

 

She believes that the AIDS epidemic that spread throughout the world was caused by the Hepa��s B 
vaccine, which was contaminated, “But this informa�on was kept from people, as they spread the 
disease. They prevented therapies, like Pep�de T therapy, which our colleague, the late Candace Pert 
and Dr Rusce� had actually designed. It’s a modulated pep�de [whereas, Fauci advocated] high levels of 
toxic AZT… 

 

When Mikovits started her PhD thesis in 1987, it was only known that the molecule called the Helper 
CD4 T cell was the receptor where the HIV virus entered the cells. Later, it was discovered that Pep�de T 
was blocking the interac�on with a different chemokine receptor called CCR5. 

 

She says, “Pep�de T blocked the interac�on from the monocyte to the T cell and was therapeu�c – but 
they owned the patents on T cell therapy, so the therapies at the �me were all targeted towards the T 
cell…and it was clear they weren’t working. Yet, the FDA prevented Pep�de T from ever ge�ng 
approval.” 

 



Then, as now, she says, “Doctors were asking ques�ons, not unlike today with COVID-19. We are asking 
ques�ons and our ques�ons are being censored – or our publica�ons, as you’ve seen from what’s 
happened to me… 

 

“We know now, 30 years later that the vaccines have driven essen�ally every pandemic and that’s why 
we’re calling them ‘plandemics’. Just like Zika in 2017, the Ebola outbreak in 2014, clearly was a lab-
manipulated virus. I’m not going to say ‘engineered’, I’m going to say ‘manipulated’, because we grew it 
and that was one of my jobs…and I’m saying the exact same thing right now. 

 

“So this coronavirus was grown in viral monkey kidney cells and spread around the world and the flu 
vaccines are contaminated with other viruses, other coronaviruses, other retroviruses, bird 
retroviruses… 

 

“Our work in 2011 should have changed the world and COVID-19 is really a cover-up of those 50 million 
people, worldwide who they’ve infected now with gamma retroviruses, with contagious, cancer-causing 
viruses and this is why everything’s called COVID-19, no mater why you die. 

 

“The virus SARS-CoV-2 sa�sfies zero of Koch’s postulates, meaning everybody with the infec�on gets the 
disease. It hasn’t been isolated and shown to be infec�ous and transmissible, the way we did in our 2009 
paper. You take it out of one sick person, isolate it, purify it and then inject it or expose it to another sick 
person or an animal and get the same disease. That kind of work was done with HIV, was done with the 
XMRVS but hasn’t been done with SARS-CoV-2… 

 

“I think there’s more than one virus there and I’m sure there are a few viruses there but the work to 
show the disease associa�on hasn’t been done.” 

 

As for the tests, she says the Polymerase Chain Reac�on (PCR) tests, “contain the RNA, but that’s not the 
virus that’s just the blueprint of the virus that’s just the RNA…so we don’t know that it’s actually SARS-
CoV-2, versus another coronavirus closely related in crosstalk.” 

 

So, when people test posi�ve for SARS-CoV-2, she says it’s not really known what they’re tes�ng posi�ve 
for, because, “We’re not allowed to see the tests, we’re not allowed to see what they’re tes�ng. We 
know they’re 80% false posi�ves. All you’ve got is a piece of an RNA from a coronavirus. That’s all you 
know, is that a piece of that that’s not infec�ous and transmissible… 

 



“I would say that COVID-19 the disease, is as I said, a ‘plandemic’, intended to take away our rights to – 
One World Order – to force us into a fear situa�on…The virus, SARS-CoV-2 exists. It’s not fake, it’s there 
but it has litle to do with the disease, if anything to do with the disease, COVID-19… 

 

“It’s prety clear now, all the way back to Smallpox, outbreaks on the Spanish Flu of 1918, the Zika…the 
flu in 1957 and ’58, which was bad in this country was absolutely spread by a vaccina�on program, 
whether it be DTP, which is the vaccina�on program in Brazil, which spread Zika, where we ac�vate 
expression of viruses that normally do nothing in animals; we jump them into humans with the spraying 
programs. 

 

“So everything you see around our world that you’re saying; the 5G, the glyphosate, the spraying of 
Roundup and everything that they’re driving, these pandemics and yes, it’s deliberate 
because…everything they told us to do is harming our immune system and causing and driving the 
disease and any poten�al viruses around the globe.” 

 

When asked if any vaccine was ever any good, she answers, “In my experience, since 1986 never has a 
safety study or an efficacy study been done on a vaccine. So, the answer is, I can’t say ‘yes’, because 
there’s no data. There’s no evidence to show these vaccines ever did anything and in fact, there’s much 
evidence to the contrary, as we look back and  we look at these things.” 
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The Court of Neptune. Pollywogs on Navy boats

now anticipate this time.  You get a certificate and

everything. It’s 2018, so I don’t know if the tradition

still stands but – that is the initiation any Navy

person goes through when crossing the equator on

the boat for the first time. Once you cross, you are a

Shellback. 

The President announced today that William Barr

former Attorney General under Bush would be his

pick for Attorney General.  Barr may be considered

a “Shellback.” He was then-Vice President George

HW Bush’s right hand man. 

LICENSE TO KILL : Pegasus

Chip Tatum, an actual 007 (as you can see above),

signed by the recently departed George Bush. Why

is this relevant?  
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March 15, 1985 
U.S. Embassy in Tegucigalpa

When I arrived at the embassy, I was introduced
to William Barr, Mike Harari, and Buddy
Young. I had met Mr. Young one year prior
in Little Rock, Arkansas. Mr. Barr represented
himself as an emissary of Vice President Bush,
who would be arriving in the future. This was an
advance party designed to set up meetings
for Vice President Bush. We joined the cocktail
party and then accommodations were arranged
at a local hotel. I was then asked to join Mr.
Barr, Mr. Young, and Mr. Harari at a local
German restaurant. I was picked up by the
embassy car. Major Felix Rodriguez was in the
car when I entered. We met the others for dinner
and continued the meeting at the hotel. I was
told that Mr. Young and Mr. Harari would fly
back to Palmerola with me in the morning.

Chip Tatum

Flight Plan 16 March 1985



Looks like Mr. Barr has a VERY interesting history

which people forget. They rely on our bad

memories. They believe if they flood our

information systems with information they control

we will never know. History is what illustrates the

future.

March 24, 1985  

Remote Resort, Costa Rica

William Barr, Oliver North, Barry Seal,
General Noriega  and BILL CLINTON

Flight Plan Transcript

Birds of a Feather Flock Together



General Noriega and Mr. Barr greeted the
aircraft when we arrived. The passengers
adjourned to their meeting while I secured the
aircraft. I was invited to join when I finished.
Two Latin American soldiers set up the Sat/Com
device and stood guard on the aircraft. I joined
the meeting approximately thirty minutes later.

When I arrived, the discussion was concerning
the loss of over $100 million dollars worth of
drugs and cash. The “Enterprise” was being
drained. There were three Compaq Computers
set up with operators, obviously working for Mr.
Barr. There were approximately eight (8)
administrative personnel correlating data
provided by computer discs brought by the
principles of the meeting. The discussions
continued. It was obvious that the purpose of the
meeting was to identify the source of the loss.

The money flow was traced from Panama to
several destinations in the U.S. Their Ohio
source was ruled out early. Their Colorado
source was also ruled out. That left Arkansas. It
was discussed by the members that either
Seal  or  CLINTON were siphoning from the
“Enterprise.”

At this point, my food was brought, so I moved
to a separate table and ate. By the time I
finished, Mr. Fernandez signaled me to join him.
We went back to the aircraft and used the phone.
He called Mr. North and told him that the
loss was definitely occurring on the Arkansas
drop. He said, “That means either Seal,
Clinton or Noriega.” (I thought it noteworthy
that Mr. Fernandez added General Noriega to
the suspect list.) He hung up. I started back, but
Fernandez stopped me and told me to get Barr
and Rodriguez.

I summoned Barr and Rodriguez to the aircraft.
About 15 minutes later, the phone activated and



Barr answered. He listened, not speaking but
nodding his head in agreement. When he spoke,
he told the caller that it had been determined that
the problem existed on the Arkansas
connection. “I would propose that no one
source would be bold enough to siphon out that
much money, but it is more plausible that
each are siphoning a portion causing a drastic
loss.” He then acknowledged something with a
“Yes, sir,” and told the caller he would see him
and give an updated report in two days. At that
point, the phone was handed to me. I answered,
“Tatum.” Vice President Bush asked me to
ensure that General Noriega and Mr. Harari
boarded Seal’s plane and departed prior to my
departure. He also wanted the tail number of
Seal’s plane. I was told to tell no one that we
spoke.

He then instructed me to pass the tail number to
North via land lines when I returned to base. I
acknowledged and handed the phone back to
Barr. Barr stated that he and Fernandez were
staying in Costa Rica until the following day.
They needed to visit the “ranch.” He then
terminated the call. 

Mr. Barr then made another call. He asked
for Governor Clinton. He must have had a
direct number because he didn’t have to wait.
He began immediately. He explained that a
substantial amount of “Enterprise” monies had
disappeared. He further explained to Governor
Clinton that it was suspected to be in excess of
$100 million dollars and that it was definitely
disappearing along the Panama to Arkansas
connection. He suggested that Governor
Clinton investigate on that end, and that he and
Mr. North would continue investigating on the
Panama side and that it must be resolved or it
could lead to problems. “Big problems,” he
reiterated. He then asked Clinton to put his best
man on it and stated that this was priority one.



Then he terminated the call.
We broke down the equipment. I dropped
Noriega and Harari at the airport and waited for
Seal to leave in a Lear jet tail number N13SN.
Then I returned the other passengers to
Tegucigalpa, the capital of Honduras.
This is the content of the meeting and the
mission. The following is the mission flight plan
and passenger list.

Chip Tatum

Order Transcription



UP NEX T

William Barr, obviously tipped off then-

Governor Clinton and his mule pilot Barry Seal was

 “One more year of this and we’ll all retire.” He
then made a remark concerning Barry Seal and
Governor Clinton. “If we can keep those
Arkansas hicks in line, that is,” referring to the
loss of monies as determined the week prior
during their meeting in Costa Rica. I stood
silently by the vat of leaves, listening to the
conversation. General Alverez had gone with the
Contra leader to discuss logistics. The other
three – North, Rodriguez, and Ami Nir –
continued through the wooden building,
inspecting the cocaine. North continued, “…but
he (Vice President Bush) is very concerned
about those missing monies. I think he’s going
to have Jeb (Bush) arrange something out of
Columbia,” he told his comrades, not thinking
twice of my presence. What Mr. North was
referring to ended up being the assassination of
Barry Seal by members of the Medellin Cartel in
early 1986.

“How about ‘Pineapple’?” Rodriguez asked.
(Speaking of General Noriega.)

“Naw,” North answered, “something’s up there.”
Bush later insured Noriega was indicted and
imprisoned for drug trafficking.

Chip Tatum



Barr: Super-predators,
privatizing prisons
and disarming citizens

loaded with the blame. Could President Trump

seriously be considering Barr for Attorney General?

Like I said in my recent article “41 Funeral Fell

Flat” George HW Bush was not a one

term President, he was a THREE term “President”.

If Lindsey Graham approves him as AG – it is

a HARD NO. Though, putting him up for

nomination makes the media, real journalists and the

FBI dig, dig and dig. Could it be that the Criminal

Investigation into the Clinton Foundation links all

the way back to DOPE INC? I believe President

Trump is trolling the DEEP STATE.  #COUNTER

7 shares
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TO:  Justice Kavannauh TO: Congress: Jim Jordan 
 
 
TO: Attorney General TO: Joe Biden  

 

Notice To Congress to Cease and Desist from Exceeding Enumerated 
Powers 

 
I,  , one of the People (as seen in the 50 State Constitutions), 
Sui Juris, do present you with this notice that you and your agents may provide due care; 
 
Please take notice that the People have taken the time to do the proper study to be able to 
come together in mass across the nation and deal with matters of the common good and wish 
to address your attempts to use legislative fiat to exceed your enumerated powers; 
 
A frequent recurrence to fundamental principles is essential to the security of individual rights 
and the perpetuity of free government. Arizona Const art. II, § 1 
 
Please take notice that all political power is inherent in the people. Government is instituted for 
the protection, security, and benefit of the people, and they have the right at all times to alter or 
reform the same, whenever the public good may require it. Massachusetts Const. art I, § 2a. 
 
“We hold these truths to be self-evident, that all men are created equal, that they are endowed by 
their Creator with certain unalienable Rights, that among these are Life, Liberty and the pursuit of 
Happiness. That to secure these rights, Governments are instituted among Men, deriving their 
just powers from the consent of the governed. That whenever any Form of Government becomes 
destructive of these ends, it is the Right of the People to alter or to abolish it, and to institute new 
Government, laying its foundation on such principles and organizing its powers in such form, as 
to them shall seem most likely to effect their Safety and Happiness. Prudence, indeed, will 
dictate that Governments long established should not be changed for light and transient causes; 
and accordingly all experience hath shown that mankind are more disposed to suffer, while evils 
are sufferable, than to right themselves by abolishing the forms to which they are accustomed. 
But when a long train of abuses and usurpations, pursuing invariably the same Object evinces a 
design to reduce them under absolute Despotism, it is their right, it is their duty, to throw off such 
Government, and to provide new Guards for their future security.” Preamble, Declaration of 
Independence 
 
Please take notice that the people did not delegate authority to Congress allowing them to exceed 
its enumerated powers, as seen in Article 1 Section 8 of the Constitution of the United States of 
America, nor did it grant it authority to alter its creation. Please clarify in writing, where Congress was 
given the lawful authority from the people, since the time of its creation, to grant special emoluments 
or privileges to any set of men especially when those privileges or emoluments deprive the people of 
their inherent, creator-endowed, unalienable rights? (see authorities below): 
 
The Federal Government only has those powers delegated in the Constitution. If it isn’t listed, it 
belongs to the states or to the people. U.S. Bill of Rights amend. X 

 
That no man, or set of men, is entitled to exclusive or separate emoluments or privileges from the 
community, but in consideration of public services; which not being descendible, neither ought 
the offices of magistrate, legislator, or judge to be hereditary. Virginia Cont. art I., § 4 
 
Miranda v. Arizona, 384 U.S. 436 (1966) page 491 
Where rights secured by the Constitution are involved, there can be no rulemaking or legislation 
which would abrogate them. 

 
Maxim 94u. The law wills that, in every case where a man is wronged and endamaged, he shall 
always have a remedy. Co. Litt. 197b; Branch. Princ.: Broom. Max 192: Bouv. Inst. 2411. 
 
 



 

Wethepeople2.us/notice  

Pa
ge

2 

 
To preserve and protect victims' rights to justice and due process, a victim of crime has a right: 
To receive prompt restitution from the person or persons convicted of the criminal conduct that 
caused the victim's loss or injury. Arizona Const. art. II, § 2.1a.(8) 

 
Marbury v Madison 5 U.S. (Cranch) 137, 174, 176 (1803) 
“All laws which are repugnant to the Constitution are null and void”  
 
Norton v Shelby County 118 U.S. 425 p. 442  
“An unconstitutional act is not law; it confers no rights; affords no protection; it creates no office; it 
is in legal contemplation, as inoperative as though it had never been passed.”  
 
No law granting irrevocably any privilege, franchise, or immunity shall be enacted. Arizona 
Const. art II., § 9 
 
No law shall be enacted granting to any citizen, class of citizens, or corporation other than 
municipal, privileges or immunities which, upon the same terms, shall not equally belong to all 
citizens or corporations. Arizona Const. art II., § 13 
 
That all courts shall be open; and that every person, for any injury done him, in his lands, goods, 
person or reputation, shall have a remedy by due process of law; and right and justice shall be 
administered without sale, denial or delay. Alabama Const. art I., § 13 

 
Please take notice that H.R.5546 - National Childhood Vaccine Injury Act of 1986 
99th Congress (1985-1986) and The Public Readiness and Preparedness Act (PREP) offer 
special privileges and emoluments in the form of liability protection to corporations, and other 
sets of men, allowing the unlawful trespass of our rights.  it’s the will of the People, that all 
officers and Trustees take action to prevent the maladministration and harms that would take 
place by using ambiguous statutes and declarations of their meaning, not in line with the 
original intent of the Congress in its original legislation. Any attempt to thwart your duty to 
correct these issues and give clarity or any failure to cease and desist any further actions 
against the People’s rights will be considered a willful trespass, with full knowledge, intent, and 
malice. Furthermore, if you believe that any of these claims are untrue, please respond by 
Affidavit, with Constitutional Provisions granting you the authority to infringe upon the People’s 
rights, within 5 days, or you agree that all herein be true and that you any officer acting to 
interfere with the people’s rights shall be personally responsible for $10,000,000 per incident 
and I reserve my right to bring this issue before an arbitrator of my choice. 
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Lets Not Forget: Bush Planned Iraq 'Regime Change' Before
Becoming President
Neil Mackay
15 September 2002: A SECRET blueprint for US global domination reveals that President
Bush and his cabinet were planning a premeditated attack on Iraq to secure 'regime
change' even before he took power in January 2001.

The blueprint, uncovered by the Sunday Herald, for the creation of a 'global Pax Americana'
was drawn up for Dick Cheney (now vice- president), Donald Rumsfeld (defence secretary),
Paul Wolfowitz (Rumsfeld's deputy), George W Bush's younger brother Jeb and Lewis
Libby (Cheney's chief of staff). The document, entitled Rebuilding America's Defences:
Strategies, Forces And Resources For A New Century, was written in September 2000 by
the neo-conservative think-tank Project for the New American Century (PNAC).
The plan shows Bush's cabinet intended to take military control of the Gulf region whether
or not Saddam Hussein was in power. It says: 'The United States has for decades sought to
play a more permanent role in Gulf regional security. While the unresolved conflict with Iraq
provides the immediate justification, the need for a substantial American force presence in
the Gulf transcends the issue of the regime of Saddam Hussein.'
The PNAC document supports a 'blueprint for maintaining global US pre-eminence,
precluding the rise of a great power rival, and shaping the international security order in line
with American principles and interests'.
This 'American grand strategy' must be advanced for 'as far into the future as possible', the
report says. It also calls for the US to 'fight and decisively win multiple, simultaneous major
theatre wars' as a 'core mission'.
The report describes American armed forces abroad as 'the cavalry on the new American
frontier'. The PNAC blueprint supports an earlier document written by Wolfowitz and Libby
that said the US must 'discourage advanced industrial nations from challenging our
leadership or even aspiring to a larger regional or global role'.
The PNAC report also:
l refers to key allies such as the UK as 'the most effective and efficient means of exercising
American global leadership';
l describes peace-keeping missions as 'demanding American political leadership rather than
that of the United Nations';
l reveals worries in the administration that Europe could rival the USA;
l says 'even should Saddam pass from the scene' bases in Saudi Arabia and Kuwait will
remain permanently -- despite domestic opposition in the Gulf regimes to the stationing of
US troops -- as 'Iran may well prove as large a threat to US interests as Iraq has';
l spotlights China for 'regime change' saying 'it is time to increase the presence of American
forces in southeast Asia'. This, it says, may lead to 'American and allied power providing the
spur to the process of democratisation in China';
l calls for the creation of 'US Space Forces', to dominate space, and the total control of
cyberspace to prevent 'enemies' using the internet against the US;
l hints that, despite threatening war against Iraq for developing weapons of mass
destruction, the US may consider developing biological weapons -- which the nation has
banned -- in decades to come. It says: 'New methods of attack -- electronic, 'non-lethal',
biological -- will be more widely available ... combat likely will take place in new dimensions,
in space, cyberspace, and perhaps the world of microbes ... advanced forms of biological
warfare that can 'target' specific genotypes may transform biological warfare from the realm
of terror to a politically useful tool';

http://www.informationclearinghouse.info/pdf/RebuildingAmericasDefenses.pdf


l and pinpoints North Korea, Libya, Syria and Iran as dangerous regimes and says their
existence justifies the creation of a 'world-wide command-and-control system'.
Tam Dalyell, the Labour MP, father of the House of Commons and one of the leading rebel
voices against war with Iraq, said: 'This is garbage from right-wing think-tanks stuffed with
chicken-hawks -- men who have never seen the horror of war but are in love with the idea
of war. Men like Cheney, who were draft-dodgers in the Vietnam war.
'This is a blueprint for US world domination -- a new world order of their making. These are
the thought processes of fantasist Americans who want to control the world. I am appalled
that a British Labour Prime Minister should have got into bed with a crew which has this
moral standing.'
FW 4/11/11
http://www.informationclearinghouse.info/article1221.htm
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